

10 February 2019

Subject: Supplementary Disclosure of Developments in Respect of Sale of Shareholding in Kuwait and Middle East Financial Investment Company K.S.C.P.

Further to the disclosure made on 17 January 2019 regarding the potential sale of shareholding in Kuwait and Middle East Financial Investment Company K.S.C.P. ("KMEFIC"), it is hereby notified that Ahli United Bank B.S.C. together with Ahli United Bank K.S.C.P., have signed an agreement to sell their respective shareholdings in KMEFIC totaling 196,345,490 shares (representing 75.72% of outstanding shares) to Warba Bank K.S.C.P. at a price of Kuwaiti Fils 52.065 per share, subject to securing all required regulatory approvals and fulfilling conditions of the signed agreement by the contracting parties.

We shall provide additional disclosures on this matter, as required, to comply with governing laws and regulations.

الموضوع: الإفصاح المكمل عن تطورات بيع أسهم في شركة الكويت والشرق الأوسط للاستثمار المالي ش.م.ك.ع.

إلحاقاً بالإفصاح الصادر بتاريخ 17 يناير 2019م بشأن احتمالية بيع أسهم في شركة الكويت والشرق الأوسط للاستثمار المالي ش.م.ك.ع. ("كميفك")، نود أن نحيطكم علماً بأن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. مع البنك الأهلي المتحد ش.م.ك.ع. قد وقعا اتفاقية بشأن بيع حصصهما في كميفك البالغة 196,345,490 سهم (بنسبة 75.72% من الأسهم المتداولة) إلى بنك وربة ش.م.ك.ع. بسعر 52.065 فلس كويتي للسهم الواحد، رهناً بالحصول على كافة موافقات الجهات الرقابية المطلوبة وبالالتزام بشروط الاتفاقية الموقعة من قبل الأطراف المتعاقدة.

وسنقوم بالإفصاح فوراً وتبعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع التزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.